
Zápis z 6. mimořádného zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba, konaného 
dne 21.10.2015 od 16.00 hodin v sále Domu farnosti, ul. Vřesinská, Ostrava-Poruba 

Přítomno: 44 členů ZMOb Poruba 
Omluven: 1 člen ZMOb Poruba /Ing. Číp/ 

Ověřovatelé zápisu: p. Lenka Bolsckeiová, p. MUDr. David Buzek. 

l .  Zasedání zahájil a řídil starosta městského obvodu Poruba pan Ing. Petr Mihálik. Pan 
starosta upozornil na čl. 9 odst. 1 Jednacího řádu ZMOb Poruba, kde se uvádí, že není-li 
hlasovací zařízení k dispozici, hlasuje se zdvižením ruky. Jelikož máme dnes k projednání 
pouze 3 materiály, hlasovací zařízení není nainstalováno. Materiály byly vloženy na 
elektronické úložiště. Pokud mají členové ZMOb s jejich otevřením problémy, mohou se 
kdykoliv obrátit na naše informatiky. V době zahájení byla přítomna nadpoloviční většina 
členů ZMOb, tím bylo zasedání usnášení schopné. Provedením zápisu byla pověřena Iveta 
Kaňoková, zaměstnankyně ÚMOb Poruba. Podepsáním usnesení a zápisu spolu se starostou 
byla určena místostarostka paní Mgr. Bajgarová. 

Program: 

1. Zahájení 
2. Volba komise pro přípravu návrhu na usnesení 
3. mat.č. 1 - Podzemní kontejnery na odpad v Ostravě-Porubě - podání žádosti o poskytnutí 

podpory z Operačního programu Životní prostředí 2014 - 2020 
4. mat.č. 2 - Záměr nabytí pozemku p.č. 292 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
5. mat.č. 3 - Žádost o poskytnutí účelové dotace z dotační oblasti OSTATNÍ z rozpočtu 

SMO-MOb Poruba 
6. Diskuze 

Program 6. mimořádného zasedání ZMOb Poruba byl schválen 43 hlasy /43:0:0/. 

Zápis z 5. zasedání ZMOb Poruba ověřili Ing. Baránková Vilamová a Ing. Jopek. Zápis byl 
schválen 43 hlasy /43 :0:0/. 

2. Volba komise pro přípravu návrhu na usnesení 

p. starosta - navrhuji zvolit 7 člennou návrhovou komisi, za předsedu navrhuji pana 
Gajdáčka. 

Dalších 6 návrhů vzešlo z pléna: pan Václav Havel 
pan Bc. Vladimír Tlach 
pan Ing. Roman Michalec 
pan Ivo Nevřivý 
pan Petr Jedlička 
paní Eliška Konieczná 

Návrhová komise pro přípravu usnesení byla schválena 43 hlasy /43 :0:0/. 

/Nyní se dostavil člen zastupitelstva Ing. Jopek. Počet přítomných se změnil na 44/. 



3. mat.č. 1 - Podzemní kontejnery na odpad v Ostravě-Porubě - podání žádosti o 
poskytnutí podpory z Operačního programu Životní prostředí 2014 -2020 

Materiál zpracoval odbor rozvoje obvodu, úvodní slovo přednesla předkladatelka -
místostarostka Mgr. Bajgarová. 

Mgr. Bajgarová - máme zájem podat žádost o poskytnutí podpory z Operačního programu 
Životní prostředí pro vybudování 4 hnízd podzemních kontejnerů. Proběhlo vyjednávání 
s OZO, pC1vodní kalkulace se počítala na kontejnery o velikosti 5 m3, nyní však přišla 
rozdílná informace. Kontejnery musí být menší, a to o velikosti 3 m3. Technika, kterou OZO 
vlastní, by větší kontejner nezvládla vysypávat. Proto se sníží částka, o kterou žádáme. Tím 
dojde i ke změně našich výdajů. Potřebujeme materiál změnit, budu hlásit nové částky. 
Omlouvám se, ale máme krátkou šanci na podání žádosti o dotaci. 

Nové částky do návrhu usnesení: 
bod 2 

předfinancování projektu Podzemní kontejnery na odpad v Ostravě-Porubě ve výši celkových 
předpokládaných výdajů, tj. 3 867 282,06 Kč včetně DPH 

bod 3 

spolufinancování projektu Podzemní kontejnery na odpad v Ostravě-Porubě v celkové 
předpokládané výši 1 835 030,28 Kč včetně DPH: 

a) v minimální výši 15 % z vlastních zdrojů žadatele, tj. 358 632,67 Kč včetně DPH 

b) nezpůsobilé výdaje ve výši 1 476 397,61 Kč včetně DPH 

Ing. Michalec - bylo projednáno dnes na finančním výboru, ten doporučil podat žádost o finanční 
podporu 

p. starosta - tyto kontejnery už má Moravská Ostrava a Svinov, obsahem bude i směsný odpad, 
uvidíme, jak se osvědčí 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na usnesení 44 
hlasy /44:0:0/ - usn.č. 1 23/6. 

4. mat.č. 2 - Záměr nabytí pozemku p.č. 292 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na usnesení 43 
hlasy, 1 člen se zdržel hlasování /43:0:1/ - usn.č. 124/6. 

5. mat.č. 3 - Žádost o poskytnutí účelové dotace z dotační oblasti OSTATNÍ z rozpočtu 
SMO-MOb Poruba 

Ing. Michalec - finanční výbor doporučil poskytnutí dotace 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na usnesení 42 
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hlasy, 2 členové se zdrželi hlasování /42:0:2/ - usn.č. 1 25/6. 

6. Diskuze 

PhDr Ing. Horák - porubští běžci se zúčastnili Drážďanského maratonu, ženy nad 50 let se umístili 
na ( místě, 28.1 O. se koná na Hlavní třídě Porubský čtvrtmaraton 

Do diskuze se přihlásil občan Ing. Bobek - téma petice proti rozšíření VTP. Ing. Bobek podal 
stručnou informaci o petici. Petičníci nejsou proti rozšíření VTP, ale nechtějí stavbu vedle 
Myslivny. Nyní je na petici 6 tisíc podpisů, do 26.1 1 .  je cílem shromáždit 1 O tisíc podpisů. Uvedl, 
že spousta lidí získala informace právě od nich. Ing. Bobek vznesl otázky- Územní řízení bylo 
pozastaveno do 1 5  . 1 1, zastupitelstvo je až 26.1 1 .  Projekt je v rukou města, co může Ostrava udělat 
pro rozšíření směrem na Opavu? Prostor vozovna - jaké jsou varianty, proč se nesešla komise 
v roce 2013? 

p. starosta - městský obvod není nositelem projektu, nemáme informaci, byli jsme domluveni s 
primátorem na prezentaci na zářijovém zasedání zastupitelstva, pan primátor chtěl však prezentaci 
doprecizovat a předvede ji na zasedání v listopadu. Jednáme o tom, že by prezentaci udělal pro 
občany dříve. 

Ing. Bobek - má Poruba možnost pozastavit tuto výstavbu? 

p. starosta - obvody jsou omezeny Statutem města Ostravy, není od nás vyžadováno vyjádření. 
VTP se měl rozšiřovat podél Opavské, nevím, proč došlo ke změně. Požadavkem bylo napojení na 
VŠB. Lokalita stávající vozovny - navrhli jsme městu, ať se vozovna přemístí jinam. 

Ing. Bobek - lidem by se varianta líbila 

p. starosta - sledujte naše radniční webové stránky, kde bude zveřejněn termín setkání s občany 

7. Usnesení 

Předseda návrhové komise pan Gajdáček konstatoval, že o všech usneseních bylo řádně hlasováno. 

8. Závčr 

5. mimořádné zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba ukončil starosta Ing. Mihálik 
.; 16.45 hod. Příští zasedání se bude konat dne 26.1 1 .20 1 5. 

očet přijatých usnesení: 3 

;PvU/kJ 
Zapsala: Iveta Kaňoková 
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Ing. Petr Mihálik 
starósta městského obvodu Poruba 

Ověřovatelé zápisu: Lenka Bolsckeiová 

MUDr. David Buzek 

Mgr. Zu23:ajgarová 
místostarostka městského obvodu Poruba 
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